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1. Goedkeuring/opmerkingen vorig verslag. 

▫ Verslag mag, na verwijdering financiën, gepubliceerd worden 

op de website. 

 

2. Schoolnieuws 

• Extra uitbreiding fietsenstalling low budget gehouden, enkel de aan-

koop van de materialen moest betaald worden. 

• De technische ruimte naast het podium werd gemonteerd. 

• Bij de musical hebben veel ouders backstage en in de catefaria geholpen. Dit 
jaar hadden we een mooie winst gemaakt, wat een verschil is met de vorige 
keer, toen werd er verlies gedraaid. Grootste verschil zit hem in de vele spon-
sers, keuze van de musical (geen rechten studio 100), en de indexatie van de 
prijs van tickets na 16 jaar. 

• Podiumelementen van de gemeente en staantafels alleen kosten € 1.100. Ge-
lukkig wordt de stelling gesponserd door Brickbouw. 

• Bedoeling van de musical is vooral kinderen de kans geven om te voelen wat 
toneel spelen is, het creatieve aspect ervan leren kennen. Dit is zeker ge-
slaagd. 

• Onder de leerkrachten heerst een griepepidemie. Juf Friedl is ondertussen 
mama geworden van een zoontje. Juf Isa is deeltijds het werken herstart. 

• Verkeersveiligheid rond de school gaat er niet op vooruit. Er zijn regelmatig 
incidenten in de straat, de regelgeving wordt niet gehandhaafd. Er wordt vaak 
snel door de straat gereden, er zijn nergens obstakels die de snelheid belem-
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meren. Hoe kan de schoolstraat meer zichtbaar gemaakt worden? De verant-
woordelijkheid van de slagboom mag niet alleen bij Carina liggen, zij heeft 
geen wetgevende macht. 
Huidige vaste twee GO’s: zij zijn aan de ovonde soms te ijverig, waardoor er 
geen doorstroming is van het autoverkeer. 
Belangrijk is overleg met de kleuterschool en de directie van het balonneke, 
ook om duidelijker te maken wie wel en wie niet door de schoolstraat mag rij-
den. Momenteel werken we weinig intitatief om acties te ondernemen. 
Ook de veiligheid op de parking laat vaak te wensen over. 

• Vroeger was er een bakkersrang. Deze werd afgeschaft omdat het moeilijk te 
regelen was, veel kinderen haakten onderweg reeds af. 

• Schoolraad valt week 5 februari. O.a. voorstel voor behoud/aanpassing facul-
tatieve verlofdagen. Dit omdat 2 mei op een vrijdag valt, daarom zou men 
deze dag als 2e facultatieve verlofdag willen nemen i.p.v. deze van januari. 

 

3. Financiën 

▫ Italiaanse avond maakte winst, we wachten nog op terugstorting indien 
we volledige waarborg terugkrijgen. 

 

4. Wat sponseren? 

▫ schoolzwemmen. 

▫ materiaal fietsenstalling. 

▫ chalet. 

▫ vernieuwing iPads.  

▫ Voor de i-pads werd, in 2021, met een groot digibudget aangekocht ge-
weest. De oudste i-pads dateren nog van voor deze digisprong. O.a. 
Bingel wordt hier niet meer op ondersteund, worden geen updates 
meer voor gedaan. Deze worden vooral gebruikt in de 3e graad. Wij 
staan in voor de helft van het budget van de aankoop. 

▫ Belangrijk: het schoolzwemmen willen we structureel blijven kunnen 
sponseren, de i-pads doen we dit jaar eenmalig. Doordat wij de i-pads 
mee ondersteunen kan de school de aankoop verantwoorden. 
 

 

5. Geplande activiteiten 

▫ Infoavond sociale media maandag 11 maart om 20uur 

▫ Werken met inschrijvingsformulieren, wordt gecommuni-

ceerd vanuit de school. 

▫ Drankje bij afsluit wordt vanuit de OR aangeboden. 

- Quiz wordt op teruggekomen. 

- Vlaaienslag 12 mei 

o Frederik wil de kar opnieuw trekken. 
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o Elke en Heidi gaan mee in cc, om volgend jaar te kunnen op-

volgen. 

o Indien prijs stabiel is gebleven gaan we voor het zelfde prin-

cipe als vorig jaar (korting vanaf 5 taarten) 

o Wordt verdeeld als vroege moederdag. 

6. Varia 

▫ Zwaartegewicht van de activiteiten valt tussen september en 

december op school. Kan de pizza-avond volgend schooljaar 

eventueel voorjaar 2025 en dan een quiz najaar 2024? 

▫ Vanuit de gesponserde bedragen kwam naar boven dat er niet 

echt een financieel effect is door al deze acties te combineren. 

▫ We kijken stilaan uit naar 2 kandidaten voor het co-voorzitter-

schap over te nemen vanaf volgend schooljaar. 

 

7.Datum volgende vergaderingen  

• Maandag 19 februari. 

• Woensdag 27 maart 

• Woensdag 24 april 

• Woensdag 29 mei 

 

 


